

30th August 2020



Notice – extending suspension of club activities

Auckland is coming out of lockdown and moving to alert level 2 from 11:59pm on Sunday 30 August 2020. However, over a quarter of the existing nationwide COVID active cases are in Auckland. In order to ensure the health and safety of all players, our committee have decided to continue to suspend our club activities until further notice. We will evaluate the situation again after the government reviewed the restrictions on Sunday 6 September.

We thank you for your patience, understanding and hope that our activities will resume as normal soon. Please visit our website www.pacific.ga for updates. Any query, please send email to info@pacific.ga. Please take care and stay healthy.

Your Sincerely,

Pacific Badminton Club Committee

Info@pacific.ga

通告 - 球會活動繼續暫停



奧克蘭將從 2020 年 8 月 30 日（週日）晚上十一點五十九分解除封鎖狀態，並轉移到 2 級警報。可是全國現有的冠狀病毒病例有超過四分之一是在奧克蘭市。為了確保所有球員的健康和安全，我們的委員會已決定繼續暫停球會活動，直至另行通知。在政府於 9 月 6 日星期日審查限制之後，我們將再次評估情況。

感謝您的耐心及諒解，并希望我們的活動將儘早恢復正常。請到我們的網站 www.pacific.ga 以獲得更新的信息。如有任何疑問，請發電郵至 info@pacific.ga。請保重并祝身體健康。

Pacific 羽毛球球會委員會

info@pacific.ga

二零二零年八月三十日